澳門服裝節2020 Macao Fashion Festival 2020 回執 Reply Slip

For CPTTM:	
Date:	

敬請於2020年10月19日(星期一) 前傳真或電郵回覆 R.S.V.P. by fax or E-mail before 19th October, 2020 (Monday) 傳真Fax: (853) 28312079 / 電郵E-mail: connie@cpttm.org.mo

姓名 Name:		
公司 / 機構 Com	npany / Organization:	
地址 Address:		
電話 Tel:		
電郵 E-mail:		
22/10/2020	「日期川 Thursday)	
22/10/2020 (ূ星期四 Thursday)	
16:30-17:30	開幕式暨時尚匯演 Opening Ceremony and Fashion Parade 設計師 Designers: - 張君萍、溫少棠、黃霞 (澳門) Cheong Kuan Peng、Wan Sio Tong、Wong Ha (Macao) - 徐雅婷 (澳門) Isabella Choi (Macao) - 林春菊 (香港) Janko Lam (Hong Kong) - 孫貴填 (深圳) Sun Gui Tian (Shenzhen) - 唐志茹 (廣州) Jeania Tang (Guangzhou)	出席 Attend 未克出席 Not Attend
23/10/2020	星期九 Friday)	
13:00-13:30	珠寶品牌匯演 Jewelry Brand Show CHI WAN HIN / EUREKA / GIFTED JEWELLERY / LYCHEE GALLERY/ Y & M PEARLS	出席 Attend 未克出席 Not Attend
15:00-15:15	獨家巡演(一) Solo Parade 1 Hong Mei	出席 Attend 未克出席 Not Attend
16:00-16:15	獨家巡演(二) Solo Parade 2 DECOM	出席 Attend 未克出席 Not Attend
17:00-17:15	獨家巡演(三) Solo Parade 3 No. 42	出席 Attend 未克出席 Not Attend
18:00-18:15	獨家巡演(四) Solo Parade 4 AMEN	出席 Attend 未克出席 Not Attend
24/10/2020 (星期六/ Saturday)	
11:00-11:15	獨家巡演(五) Solo Parade 5 ANIFA	出席 Attend 未克出席 Not Attend
12:00-12:15	獨家巡演(六) Solo Parade 6 Signature Jewelry Studio	出席 Attend 未克出席 Not Attend

澳門服裝節 2020 Macao Fashion Festival 2020

回執 Reply Slip

敬請於2020年10月19日(星期一) 前傳真或電郵回覆 R.S.V.P. by fax or E-mail before 19th October , 2020 (Monday) 傳真Fax: (853) 28312079 / 電郵E-mail: connie@cpttm.org.mo

24/10/2020	(星期六/ Saturday)		
13:00-13:15	獨家巡演(七) Solo Parade 7 ella épeler		出席 Attend 未克出席 Not Attend
14:00-14:15	獨家巡演(八) Solo Parade 8 SARA LOLO		出席 Attend 未克出席 Not Attend
16:30-17:30	"當下●型匯" – 時裝設計樣版製作補助計劃作品匯演 "Style●Encounter Moment" – Fashion Parade of the Subsidy Programme for Fashion Design on Sample Making 主辦 Organizer: 澳門特別行政區政府文化局		出席 Attend 未克出席 Not Attend

備註 / Reminder:

- 1. 本屆時裝表演場地為開放式設計·時裝表演不設門票·歡迎到場觀看。
 This year, Macao Fashion Festival will adopt an open venue format. No ticket is needed for attending our fashion shows. All visitors are welcome.
- 2. 為配合特區政府對預防新型冠狀病毒肺炎的措施·所有進場人士必須戴上自備口罩·接受體溫探測·出示"健康碼"· "健康碼"縣示為 "可以通行"之 綠碼者方可進入。

In order to support the SAR Government initiative on preventive measures for COVID-19 pandemic, all visitors must wear a self-brought face mask while inside the venue. All visitors will be subjected to body temperature testing before entry. Only those can present a green Health Code showing "Persmission to Pass" can enter the venue.

- 3. 敬請於2020年10月19日(星期一)前傳真或電郵回覆區慧欣小姐。
 - R.S.V.P. by fax or E-mail to Ms Connie Ao before 19th October , 2020 (Monday)

傳真Fax:(853) 2831 2079 / 電郵E-mail: connie@cpttm.org.mo / 電話Tel:(853) 8898 0701

- 4. "第25屆澳門國際貿易投資展覧會(MIF)"展會日程
 - "25th Macao International Trade & Investment Fair (MIF)" Opening Hours

22/10/2020 (專業觀眾 Trade Visitors): 12:00-19:00 23/10/2020 (對外開放 Public): 10:00-19:00

24/10/2020 (對外開放 Public): 10:00-18:00

- 5. 首天(10月22日)入場觀眾須憑入場證進入 "第25屆澳門國際貿易投資展覧會(MIF)"及 "澳門服裝節2020"會場‧觀眾可預先透過MIF的網站進行入場登記 (www.mif.com.mo)‧成功登記後‧大會將發出電子條碼確認信到 閣下的電子郵箱‧請於參展時帶同此登記確認信到MIF現場登記處領取入場證或可到MIF 登記處即時辦理入場證;而其後兩天(10月23-24日)展覽可憑入場證或手持 "第25屆澳門國際貿易投資展覧會 (MIF)"門票進入會場。
 - On the first day (22nd Oct), visitors will need to present an entrance pass before entering the "25th Macao International Trade & Investment Fair (MIF)" and "Macao Fashion Festival 2020" venue. Visitors can obtain their entrance pass by pre-registering at the MIF website (www.mif.com.mo). After successful registration, an electronic confirmation barcode will be emailed to you. Please present this pre-registration confirmation email at the MIF registration counter to obtain your entrance pass. You can also obtain an entrance pass by registering at the MIF registration counter. On Day 2 and 3 (23rd-24th Oct), you can enter the venue with your entrance pass or a "25th MIF" ticket.